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Z Á P I S N I C A 
 zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva Vrútky,  

konaného dňa 25. 08. 2020  
 

 
Prítomní: 
Podľa prezenčnej listiny 
 

Dnešné plánované zasadnutie MsZ so začiatkom o 14.00 hod. otvoril a viedol  
Mgr. Branislav Zacharides, primátor mesta. Privítal všetkých prítomných. 

Ospravedlnení – Mgr. Doskočil, Ing. Mazúr. za neskorší príchod – p. Gorcovský 
Ďalej vyzval poslancov, aby sa prezentovali (8 poslancov) a skonštatoval, že MsZ je 

uznášaniaschopné.  
 

Primátor mesta určil pracovné predsedníctvo, zapisovateľku, overovateľov zápisnice 
a navrhol členov návrhovej komisie nasledovne: 
 
Pracovné predsedníctvo:   Mgr. Branislav Zacharides, primátor mesta    
     ThDr. Marián Krivuš, zástupca primátora mesta 
     Ing. Mgr. Anna Sviteková, prednostka MsÚ 
 
Zapisovateľka: Mgr. Lenka Karolčík Košútová, referát vnútornej správy 

MsÚ   
    
Overovatelia zápisnice:   Mgr. Zuzana Furová, I. overovateľ zápisnice 
     Ing. Marek Veverica, II. overovateľ zápisnice 
 
Zloženie návrhovej komisie: Mgr. Ľuboš Gottwald, predseda návrhovej komisie 
     RNDr. Mária Rovňáková, člen návrhovej komisie 
     PaedDr. Vladimír Vantara, člen návrhovej komisie 
 

Primátor mesta vyzval poslancov MsZ k hlasovaniu za návrh zloženia návrhovej 
komisie. 

 
HLASOVANIE č. 1 
MsZ volí zloženie návrhovej komisie.  
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 

Návrh programu: 
 
1. Správa o plnení uznesení MsZ 
2. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 2/2020 o hospodárení s bytovým 

fondom Mesta Vrútky 
3. Čerpanie rozpočtu za I. polrok 2020 
4. Rozpočtové opatrenie 3/2020 
5. Predĺženie platnosti Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja 

mesta Vrútky na roky 2014 – 2020 
6. Návrhy na udelenie pamätných listov, čestného občianstva mesta Vrútky, 

Ceny mesta Vrútky a Ceny primátora mesta Vrútky 
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7. Nakladanie s majetkom mesta Vrútky 
8. Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za ostatné 

obdobie 
9. Informácia o posúdení predložených oznámení funkcií, zamestnaní, činností 

a majetkových pomeroch verejných funkcionárov mesta Vrútky 
10. Rôzne 

a/ Informatívna správa o opatreniach počas koronakrízy v oblasti školstva v Meste 
Vrútky 
b/ Informácia o možnosti čerpania návratnej finančnej výpomoci na kompenzáciu 
výpadku dane z príjmov fyzických osôb v r. 2020 
c/ Riešenie bezpečnosti účastníkov cestnej premávky na Ulici Karvaša a Bláhovca 
d/ Tarifný výmer č. 1/2020, Príloha č. 4 ku zmluve č. 009/DOOMT/A/2007 
o spolupráci pri zabezpečovaní dopravy a o výkone vo verejnom záujme v mestskej 
autobusovej doprave na území mesta Vrútky 

11. Diskusia 
12. Interpelácie 
13. Záver 
 
Primátor mesta – vyzval poslancov MsZ na pripomienkovanie návrhu programu. 
 
Zo strany poslancov MsZ neboli vznesené pripomienky. 
 
Primátor mesta – dal hlasovať o predloženom návrhu programu MsZ. 
 
 
HLASOVANIE č. 2 
MsZ schvaľuje predložený návrh program dnešného rokovania zasadnutia MsZ. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 1 
Správa o plnení uznesení MsZ (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Prednostka MsÚ – informovala, že neboli prijaté žiadne aktuálne uznesenia, trvalé uznesenia 
sa plnia priebežne. Materiál je doplnený o interpeláciu poslanca Ing. Miroslava Mazúra, 
prednesenú na poslednom zasadnutí MsZ (Prehľad šetrenia rozpočtových prostriedkov v roku 
2020). 
 
HLASOVANIE č. 3 
MsZ berie na vedomie Správu o plnení uznesení MsZ. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 2 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 2/2020 o hospodárení s bytovým fondom 
Mesta Vrútky (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Prednostka MsÚ – informovala, že došlo k aktualizácii VZN a upraveniu niektorých 
podmienok (napr. doplnené zaradenie do poradovníka, spoluposudzovaná osoba, osobitný 
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zreteľ ..). Doplnila, že MsR k uvedenému návrhu VZN podala 3 pripomienky, o ktorých sa 
bude hlasovať samostatne ešte pred schválením VZN. 

 
Eva Wedra Kačková –  komisia sociálna, zdravotná, bytová a verejného poriadku materiál 
odporúča schváliť. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – MsR odporúča schváliť VZN s navrhovanými zmenami. 
 
 
HLASOVANIE č. 4 
MsZ  
I. schvaľuje  
v navrhovanom Všeobecne záväznom nariadení č. 2/2020 o hospodárení s bytovým 
fondom Mesta Vrútky nasledovnú zmenu:                                
v § 4 ods. 1 písm. h) sa text: „do poradovníka nebude zaradený žiadateľ, ktorý porušuje 
dobré mravy vo svojom bydlisku, podľa Zákona č.372/1990 Zb. (o priestupkoch) § 26, § 47, 
§ 48, § 49.,“ nahrádza textom: „do poradovníka nebude zaradený žiadateľ, ktorý bol 
v posledných piatich rokoch opakovane uznaný vinným zo spáchania priestupku podľa 
Zákona č. 372/1990 Zb. (o priestupkoch) § 26, § 47, § 47a, § 48, § 49, § 50.“. 
II. schvaľuje  
v navrhovanom Všeobecne záväznom nariadení č. 2/2020 o hospodárení s bytovým 
fondom Mesta Vrútky nasledovnú zmenu:   
- v § 7 bod 6 sa mení v texte vety „§ 7“ na „ § 6“.                  
III. schvaľuje  
v navrhovanom Všeobecne záväznom nariadení č. 2/2020 o hospodárení s bytovým 
fondom Mesta Vrútky nasledovnú zmenu:                                
- v § 9 ods. 1 písm. d) doplniť na koniec prvej vety text: „s výnimkou § 4 ods. 2 písm. c).“. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 5 
MsZ schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2020 o hospodárení s bytovým 
fondom Mesta Vrútky. 
(za 7/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
 
Mgr. Zuzana Furová – uviedla, že chcela hlasovať „za“, ale mala nefunkčné tlačidlo. 
 
Poznámka zapisovateľky:   
O 14:20 hod. prišiel do miestnosti  poslanec MsZ p. Jozef Gorcovský a počet prítomných 
poslancov sa zvýšil na 9. 
 
 
K bodu č. 3 
Čerpanie rozpočtu za I. polrok 2020 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Lívia Komínová – k bodu informovala dôvodovou správou, všetky faktúry a záväzky sa 
platia v lehote. Doplnila, že najväčší nárast financií do mestskej kasy je v mesiaci máj, 
posledný kvartál v roku žije mesto len zo svojich financií, prípadne štátnych financií.  
 
Primátor mesta – v materiáli je vidno už zapracované rozpočtové opatrenie č. 1/2020 – 
zníženie financií. 
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ThDr. Marián Krivuš  – MsR a komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného 
rozvoja a životného prostredia odporúča zobrať na vedomie čerpanie rozpočtu za I. polrok 
2020. 
HLASOVANIE č. 6 
MsZ berie na vedomie čerpanie rozpočtu za I. polrok 2020. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
 
 
K bodu č. 4 
Rozpočtové opatrenie 3/2020 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Lívia Komínová – informovala, že suma vysúťažená na prístavbu a stavebné úpravy 
hasičskej zbrojnice bola vyššia ako schválená účelová dotácia o čiastku 10 000 €, ktorú je 
potrebné dofinancovať. Druhá čiastka je na nákup nabíjacej stanice pre elektrobicykle súvisí s 
projektom výstavby cyklotrasy a oddychovej zóny – 2 500 €. 
 
Ing. Dušan Kramár – informoval o dôvodoch navýšenia, kedy pri zabezpečovaní verejnej 
súťaže na dodávateľa stavebných prác bola pripomienkovaná nekompletnosť PD s 
chýbajúcimi projektami a položkovitými rozpočtami profesií (elektroinštalácia, 
zdravotechnika). Po dopracovaní uvedenej projektovej dokumentácie a verejnej súťaži na 
dodávateľa stavebných prác  sa cena stavebných prác dostala na 39.715,12 €, schválená 
účelová dotácia na prístavbu a stavebné úpravy hasičskej zbrojnice z výzvy MVSR číslo V.P 
HaZZ vo výške 28.391,78 €. 
Rekonštrukcia hasičskej zbrojnice bola rozdelená na dve etapy, 1. etapa zahŕňa 1. podlažie, 2. 
etapa zas 2. podlažie + horná veža. Momentálne sa bude realizovať 1. etapa.  
 
Primátor mesta – k nabíjacej stanici informoval, že ku oddychovej zóne bola mestom 
dotiahnutá elektrická NN prípojka. V rámci verejného obstarávania na nabíjaciu stanicu na 
elektroautomobily a na elektrobicykle nám boli doručené tri ponuky. Dvaja uchádzači uviedli, 
že nabíjačku na elektroautá zrealizujú na vlastné náklady, na základe toho bola vybratá firma, 
ktorá ponúkla nabíjaciu stanicu na elektrobicykle za najnižšiu cenu. V priebehu najbližších 
týždňov by nám mali byť nainštalované. Vlastníkom prípojky ostáva mesto. 
 
HLASOVANIE č. 7 
MsZ  
I. schvaľuje 
Rozpočtové opatrenie č. 3/2020. 
II. schvaľuje 
použitie prostriedkov rezervného fondu nasledovne: 

a) Kapitálový výdavok - rekonštrukcia hasičskej zbrojnice v čiastke 
10 000,- eur. 

b) Kapitálový výdavok - nákup nabíjacej stanice pre elektrobicykle 
v čiastke 2 500,- eur 

(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 5 
Predĺženie platnosti Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta 
Vrútky na roky 2014 – 2020 (tvorí prílohu zápisnice)  
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Primátor mesta – informoval, že na jeseň by sa mali začať debaty ohľadom partnerskej 
dohody, po jej podpísaní sa budú robiť operačné programy a z toho budeme vidieť aké by 
malo byť obsahové zloženie PHSR. Naše PHSR musí byť v súlade s krajským PHSR a aj 
národnými dokumentami, preto kvôli tomu musíme čakať. Nový systém riadenia, ktorý by 
mal byť zavedený, sa má opierať na regionálnej úrovni o dva strategické dokumenty – 
Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja samosprávneho kraja a stratégia 
udržateľného mestského rozvoja (UMR) pre každé územie UMR. Je možné v rámci územia 
UMR spraviť spoločné PHSR a v ňom premietnuť svoje vízie. 
Programové obdobie 2014 – 2020 v sebe ukrýva n + 3, takže sa môže čerpať ešte do roku 
2023, do kedy predpokladáme, že sa spraví vlastné alebo spoločné PHSR.  
 
HLASOVANIE č. 8 
MsZ schvaľuje predĺženie platnosti Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho 
rozvoja mesta Vrútky na roky 2014 – 2020 do 31. decembra 2023. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 6 
Návrhy na udelenie pamätných listov, čestného občianstva mesta Vrútky, Ceny mesta 
Vrútky a Ceny primátora mesta Vrútky (tvorí prílohu zápisnice)  
 
JUDr. Ing. Jana Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou o návrhoch na 
ocenenia, ktoré boli prijaté. Je to výhradná kompetencia MsZ v zmysle zákona o obecnom 
zriadení, po obsahovej stránke v zmysle VZN č. 11/2014. 
 
Mgr. Marián Krá ľ – komisia školstva, kultúry, mládeže a športu materiál odporúča schváliť. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – MsR odporúča schváliť, či už čestné občianstvo ako aj ostatné 
ocenenia. 
 
HLASOVANIE č. 9 
MsZ schvaľuje Udelenie ocenenia Čestné občianstvo mesta Vrútky:  
- Mgr. Jaroslav Budz, In memoriam    
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
HLASOVANIE č. 10 
MsZ I. schvaľuje 
Udelenie ocenenia Cena mesta Vrútky:  
- Magdaléna Krejzlová, In memoriam 
- Doc. PhDr. Karol Rybárik, CSc., In memoriam               
II. berie na vedomie 
Udelenie ocenenia Cena primátora mesta Vrútky:  
- Mgr. Renáta Hnilicová 
- Emil Masnica 
III. schvaľuje 
Udelenie ocenenia Pamätný list:  
- Kolektív Extraligových dorastencov stolnotenisového oddielu TJ LOKOMOTÍVA 
Vrútky 
- Kolektív zamestnancov Spojenej školy na Ulici M. R. Štefánika 
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(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
Primátor mesta – informoval, že slávnostné oceňovanie sa uskutoční dňa 11.09.2020 o 10:00 
hod. 
 
 
K bodu č. 7 
Nakladanie s majetkom mesta Vrútky  
 

Odpredaj nehnuteľností – tzv. zvyškových pozemkov mesta Vrútky v zmysle zákona č. 
138/1991 Zb. §9a odstavec 8 písmena e) (tvorí prílohu zápisnice) 
 
JUDr. Ing. Jana Rišianová – informovala dôvodovou správou k odpredaju zvyškových 
pozemkov mesta Vrútky pánovi Ivanovi Neboškovi. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – MsR a komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného 
rozvoja a životného prostredia odporúča materiál schváliť. 
 
HLASOVANIE č. 11 
MsZ  
I. prerokovalo 
návrh realizácie prevodu nehnuteľného majetku podľa zákona č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov ako prípad hodný osobitného zreteľa, na 
ktorý je potrebný súhlas 3/5 všetkých poslancov. 
II. schvaľuje 
zámer predaja nehnuteľného majetku vo vlastníctve Mesta Vrútky v súlade s  § 9a ods. 
8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov ako 
prípad hodný osobitného zreteľa, na ktorý je potrebný súhlas 3/5 všetkých poslancov 
a to: 
pozemok p. č.  KN registra „C“ 1106/10, zastavané pl. a nádvoria o výmere 42 m2, 
zapísaný na liste vlastníctva č. 1876 na Okresnom úrade v Martine, katastrálnom 
odbore, nachádzajúci sa v katastrálnom území mesta Vrútky, v zastavanom území 
mesta. Vo veľkosti 1/1-ina. 
v prospech Ivan Neboška, rod. Neboška, bytom Vrútky do výlučného vlastníctva, za 
predajnú cenu 15,- eur za m2. 
Dôvodom prípadu hodného osobitného zreteľa je, že pozemok bezprostredne súvisí 
s pozemkami, ktorých je žiadateľ vlastníkom predstavuje vstup na tieto pozemky a do 
rodinného domu, ktorý sa na pozemkoch vlastníka nachádza. Mesto pozemok 
nevyužíva, spĺňa kritériá zvyškového pozemku v zmysle Zásad hospodárenia 
a nakladania s majetkom Mesta Vrútky č. 3/2018. 
III. schvaľuje 
predaj majetku mesta Vrútky ako prípad hodný osobitného zreteľa  v súlade s  § 9a ods. 
8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov ako 
prípad hodný osobitného zreteľa, na ktorý je potrebný súhlas 3/5 všetkých poslancov 
a to: 
pozemok p. č.  KN registra „C“ 1106/10, zastavané pl. a nádvoria o výmere 42 m2, 
zapísaný na liste vlastníctva č. 1876 na Okresnom úrade v Martine, katastrálnom 
odbore, nachádzajúci sa v katastrálnom území mesta Vrútky, v zastavanom území 
mesta. Vo veľkosti 1/1-ina. 
v prospech Ivan Neboška, rod. Neboška, bytom Vrútky do výlučného vlastníctva, za 
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predajnú cenu 15,- eur za m2. 
Dôvodom prípadu hodného osobitného zreteľa je, že pozemok bezprostredne súvisí 
s pozemkami, ktorých je žiadateľ vlastníkom predstavuje vstup na tieto pozemky a do 
rodinného domu, ktorý sa na pozemkoch vlastníka nachádza. Mesto pozemok 
nevyužíva, spĺňa kritériá zvyškového pozemku v zmysle Zásad hospodárenia 
a nakladania s majetkom Mesta Vrútky č. 3/2018. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Odpredaj nehnuteľností – spoluvlastníckeho podielu mesta Vrútky v zmysle zákona č. 
138/1991 Zb. §9a odstavec 8 písmena c (tvorí prílohu zápisnice) 
 
JUDr. Ing. Jana Rišianová – informovala dôvodovou správou, jedná sa o prístup na 
pozemok. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – MsR a komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného 
rozvoja a životného prostredia odporúča materiál schváliť. 
 
HLASOVANIE č. 12 
MsZ schvaľuje predaj podielu majetku mesta Vrútky, ktorým sa realizuje zákonné 
predkupné právo v súlade s  § 9a ods. 8 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v 
znení neskorších predpisov a to: 
podiel vo veľkosti 1/12-ina na pozemku p. č.  KN C 1171/1,  zastavaná pl. a nádvorie 
o výmere 122 m2, pozemok sa nachádza v katastrálnom území Vrútky, v zastavanom 
území mesta a je zapísaný na liste vlastníctva č. 457 na  Okresnom úrade v Martine, 
katastrálnom odbore, 
v prospech podielových spoluvlastníkov v zmysle § 140 a násl. Občianskeho zákonníka č. 
40/1964 Zb. v znení neskorších zmien a dodatkov, za cenu 20,- eur za m2. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Nakladanie s majetkom mesta – odpustenie nájmu v zmysle zákona č. 71/2013 Z.z o 
poskytovaní dotácií a Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Vrútky č. 
3/2018 čl. 4 (tvorí prílohu zápisnice) 
 
JUDr. Ing. Jana Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. Ide o oblasť 
odpustenia nájmov v súvislosti s ochorením COVID-19, keďže NR SR bol prijatý zákon 
o poskytnutí dotácií na podporu nájomcov za dodržania istých podmienok. U nás požiadali 
o dotáciu štyri subjekty, podmienky však splnila iba firma M-Falcon, spol. s.r.o. Odpustenie 
nájmu je však strata financií mesta. Návrh z komisie finančnej, správy majetku, výstavby, 
územného rozvoja a životného prostredia je schváliť odpustenie nájmu vo výške 50% z 
celkového nájomného firme M-Falcon, spol. s r. o. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – MsR a komisia finančná, správy majetku, výstavby, územného 
rozvoja a životného prostredia odporúča materiál schváliť. 
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HLASOVANIE č. 13 
MsZ  
I. prerokovalo 
návrh Mestského úradu vo Vrútkach o možných variantoch riešenia odpustenia nájmu 
v prevádzkach, ktoré boli v dôsledku mimoriadnych opatrení v súvislosti so šírením 
nebezpečnej nákazlivej choroby COVID – 19 zatvorené. 
II. schvaľuje 
odpustenie nájmu vo výške 50% z celkového nájomného nájomcom, ktorí majú ku dňu 
12.3.2020 platnú nájomnú zmluvu s mestom Vrútky a spĺňajú podmienky na úhradu 
nájomného za obdobie sťaženého užívania v zmysle § 13c zákona č. 71/2013 Z.z. o 
poskytovaní dotácií a v priebehu uzavretia prevádzky v dôsledku mimoriadnych 
opatrení v súvislosti so šírením nebezpečnej nákazlivej choroby COVID – 19 požiadali o 
zníženie, príp. odpustenie nájmu prenajímateľa – Mesto Vrútky. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 8 
Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za ostatné obdobie (tvorí 
prílohu zápisnice)  
 
Hlavný kontrolór mesta – k tomuto bodu informoval dôvodovou správou. 
 
Mgr. Marián Krá ľ – opýtal sa, či by nebolo možné v budúcnosti pridať do správ aj 
stanovisko kontrolovaného subjektu? 
 
Hlavný kontrolór mesta – nie je problém ich tam prikladať. 
 
HLASOVANIE č. 14 
MsZ berie na vedomie Správu o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za 
ostatné obdobie. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 9 
Informácia o posúdení predložených oznámení funkcií, zamestnaní, činností a 
majetkových pomeroch verejných funkcionárov mesta Vrútky (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Eva Wedra Kačková – majetkové priznanie sa podávalo v zalepenej obálke, adresátom bola 
Komisia na ochranu verejného záujmu s adresou mestského úradu, ktorá zasadala 10.08.2020. 
Oznámenia funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov boli predložené v termínoch 
a v požadovanom rozsahu určenom zákonom. 
 
HLASOVANIE č. 15 
MsZ berie na vedomie Informáciu o posúdení predložených oznámení funkcií, 
zamestnaní, činností a majetkových pomeroch verejných funkcionárov Mesta Vrútky. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
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K bodu č. 10 
Rôzne 
a/ Informatívna správa o opatreniach počas koronakrízy v oblasti školstva v Meste 
Vrútky (tvorí prílohu zápisnice) 
 
JUDr. Ing. Jana Rišianová – správa bola vypracovaná na základe požiadania, gro správy 
bolo uverejnené aj v časopise Vrútočan, bolo potrebné informovať občanov a aj poslancov 
o tom, že napriek zatvoreným školám neboli práca a učenie prerušené. Správa obsahuje 
informácie o počte žiakov, online vyučovaní a podobne, taktiež aj o období po otvorení 
školských zariadení. Pripravujeme sa aj na druhú vlnu pandémie. Uviedla, že tento týždeň sa 
uskutočnilo stretnutie s riaditeľkami škôl, kde sa dohodli na zabezpečení dezinfekcií, rúšok 
a podobných vecí, ktoré sú potrebné do škôl. Taktiež sa tu prebrali aj ostatné technické 
záležitosti. V materských škôlkach sú naplnené kapacity, tým je zlepšená situácia aj po 
finančnej stránke. Takisto aj v základných školách sa podarilo naplniť kapacity. Informovala 
aj o sponzorskom dare, kedy nám firma sponzorsky darovala bezpečnostné sklá v školských 
zariadeniach.  
 
Primátor mesta – doplnil informácie o inštalovaní bezpečnostných výplní dvier vzhľadom na 
tragickú udalosť, ktorá sa v jednej zo škôl odohrala. Všetky dvere na školských zariadeniach 
po inštalovaní výplní budú bezpečnostné. V rámci centralizovaného verejného obstarávania sa 
firma podujala, že nám bezpečnostné fólie dá sponzorsky. Doplnený bol poplašný systém do 
zariadení. V spojenej škole bolo riaditeľke odporučené zvážiť videovrátnika. Ďalej budú 
nainštalované bezpečnostné tlačidlá, ktoré budú napojené na MsP. Bezpečnosť našich škôl sa 
zvyšuje a bude sa pokračovať aj na budúci rok. Informoval aj ku kamerovému systéme, kde sa 
mesto Vrútky uchádzalo o dotáciu na základe výzvy ministerstva vnútra, ale nebolo úspešné. 
Tento rok z dôvodu šetrenia financií ministerstvo výzvy nevypísalo, ale od ministra dostal 
prísľub, že sa na to pozrie a budúci rok, alebo ten ďalší by mala byť výzva vypísaná. Ak 
výzva bude vyhlásená, tak sa do nej zapojíme, ak aj nie, tak sa budú hľadať prostriedky cez 
kapitálové výdavky. 
 
Mgr. Marián Krá ľ – situácia kvôli vírusu bola náročná, preto sa chce v mene školských 
zariadení poďakovať vedeniu mesta, ale aj pracovníkom za pomoc pri jej zvládnutí, takisto aj 
pri tragickej udalosti, ktorá sa odohrala sme mohli vidieť okamžité zareagovanie mesta na 
situáciu. 
 
HLASOVANIE č. 16 
MsZ berie na vedomie informatívnu správu o opatreniach počas corona krízy v oblasti 
školstva v Meste Vrútky. 
 (za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 10 
Rôzne 
b/ Informácia o možnosti čerpania návratnej finančnej výpomoci na kompenzáciu 
výpadku dane z príjmov fyzických osôb v r. 2020 (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Ing. Lívia Komínová – čerstvá informácia, na stránke ministerstva financií na základe 
rokovania vlády z 12.08.2020 bol zverejnený materiál, na základe ktorého sa dáva obciam 
možnosť čerpania finančnej výpomoci z dôvodu výpadku dane z príjmov, kde sú zverejnené 
aj prepočty a pre mesto Vrútky je to zatiaľ 198 tis. €. Ide o možnosť čerpania finančných 
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prostriedkov na samosprávne funkcie, na pôsobnosti mesta, čiže bežné výdavky, ale len na 
kapitálové výdavky. Ďalšie podmienky budú konkretizované. Možnosť požiadať je do 
31.10.2020. Maximálne môžeme požiadať o sumu výpadku. Ďalej informovala o možnosti 
splácania, ktoré je nastavené od roku 2024. Je na rozhodnutí poslancov ako sa k tomuto 
vyjadria a rozhodnú. Na MsR bol vyslovený názor, že by sa mesto malo uchádzať o takéto 
prostriedky. Uvažovalo sa, že b sa nám vykryla SAD a tým pádom by sa nám budúci rok 
otvoril priestor na financovanie kapitálových výdavkov z rezervného fondu. 
 
Primátor mesta – materiál sa predkladá z dôvodu, aby sme mali čas zaoberať sa podkladmi 
a ich prípravou. Vieme aká je finančná situácia, dokážeme prežiť počas nej, ale bolo by to bez 
akéhokoľvek finančného rozvoja. Pri SAD sa nám strata akumuluje každým mesiacom, zdá 
sa, že v tejto finančnej výpomoci je podaná nejaká pomocná barlička pre zvládnutie takýchto 
a obdobných situácií. Dnes sa nebude hlasovať o zobratí úveru, ale o tom, či má MsÚ 
pripravovať podklady pre túto možnosť čerpania. Dôležitým faktorom je aj, že je bezúčelová. 
Doplnil, že všetko sa spustilo uznesením vlády z 12.08.2020, tým pádom to na komisii 
finančnej nebolo, ale v MsR áno. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – ide o peniaze, ktoré vykryjú obciam a mestám najväčší výpadok 
financií počas koronakrízy. Financie pomôžu na bežný chod mesta a v prípade potreby sa 
nebude musieť brať komerčný úver. Finančné prostriedky vieme priamo použiť na aktuálne 
potreby. 
 
HLASOVANIE č. 17 
MsZ  
I. berie na vedomie 
informáciu o možnosti čerpania návratnej finančnej výpomoci na kompenzáciu výpadku 
dane z príjmov fyzických osôb v roku 2020. 
II. ukladá  
Mestskému úradu pripraviť podklady pre prijatie návratnej finan čnej výpomoci od 
Ministerstva financií Slovenskej republiky na výkon samosprávnych pôsobností z 
dôvodu kompenzácie výpadku dane z príjmov fyzických osôb v roku 2020 v dôsledku 
pandémie ochorenia COVID-19.      Termín: 22.9.2020 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 10 
Rôzne 
c/ Riešenie bezpečnosti účastníkov cestnej premávky na Ulici Karvaša a Bláhovca (tvorí 
prílohu zápisnice)  
 
Ing. Dušan Kramár – hierarchiu spomaľovacieho prahu všetci dobre poznáme, ťahá sa to už 
dlhé roky, z titulu prijatej petície mesto riešilo celú vec komplexne predtým než dalo 
stanovisko k petícii. Na MsÚ sa zvolali občania z blízkosti retardéra, kde boli podané rôzne 
návrhy z oboch zainteresovaných strán. Mesto sa môže stotožniť s niektorými výtkami 
občanov, ale nemôže sa stotožniť s výtkami v petícii o tom, že spomaľovací prah je v rozpore 
so zákonom, alebo v rozpore s technickými podmienkami. O tom sú aj dôkazy, je pripravený 
technický posudok, kde výroková časť je obsiahnutá aj v odôvodnení vybavenia petície. 
Občanom sme navrhli riešenie s nejakým časovým horizontom. Na to, aby bola zvýšená 
bezpečnosť je potrebné, aby sme občanov dostali do bezpečného priestoru, čiže na chodník. 
Poslanci ešte z minulého volebného obdobia odsúhlasili realizáciu chodníka, ale z hľadiska 
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financií je rozdelená na 4 etapy. Prvé dve etapy sú už zrealizované. Po získaní finančných 
prostriedkov, čo sa ukazuje reálne, by sa realizovala tretia etapa. Následne, keď bude chodník 
dokončený, by sa prehodnotila bezpečnosť a retardér môže byť odstránený, pokiaľ bude 
bezpečnosť zaručená a retardér nahradený inými bezpečnostnými prvkami. Na rokovaní 
s občanmi padli aj iné návrhy ako obmedzenie rýchlosti, semafory a podobne. Základom 
zrealizovania projektu je výstavba chodníka, zabezpečiť bezpečné výstupisko ľudí z autobusu 
a ich prechod na druhú stranu, čiže zabezpečiť osvetlené priechody a výstupisko. Horizont, 
postup krokov je popísaný v materiáli.  
 
Primátor mesta – doplnil, že v dobe, kedy bolo stretnutie s občanmi danej lokality ešte 
neboli informácie o možnosti čerpania finančnej výpomoci, to znamená, že nejaké riešenie sa 
nám ukázalo, chodník a bezpečnostné priechody spolu s výstupiskami a nástupišťami by 
mohli byť vybudované. Je potrebné osadiť iné bezpečnostné prvky, ktoré postupne 
plnohodnotne nahradia existujúci retardér. 
 
Mgr. Zuzana Furová – chcela by navrhnúť uznesenie o odstránení retardéra a takisto zmenu 
prvej vety uznesenia v bode I., kde by malo byť na konci presne napísané, že nebolo petícii 
vyhovené, pretože už je dostupné aj oznámenie o výsledku vybavenie petície a je to jasná vec. 
Navrhuje nasledovné:  
„Mestské zastupiteľstvo Vrútky 
I. berie na vedomie 
informáciu o vybavení petície za odstránenie cestného spomaľovacieho prahu na Ulici 
Karvaša a Bláhovca, ktorej nebolo vyhovené. 
II. ukladá  
Mestskému úradu 
a) odstrániť cestný spomaľovací prah  do termínu 31.10.2020 
b) zabezpečiť projektovú dokumentáciu na realizáciu III. etapy ľavostranného chodníka na 
Ul. Karvaša a Bláhovca. 
c) zabezpečiť územné konanie a stavebné povolenie pre realizáciu investície 
d) zaradiť realizáciu investície do návrhu investícií na rok 2021.“. 
 
Primátor mesta – mesto ako príslušný orgán má povinnosť petíciu vybaviť, nie vyhovieť 
alebo nevyhovieť, a tak ako bolo zdôvodnené petícii nebolo vyhovené.  
 
Mgr. Zuzana Furová – podľa jej názoru by sa to tam malo doplniť, aby to bolo z uznesenia 
jasné. 
 
Mgr. Marián Krá ľ – sú tri riešenia vzniknutej situácie. 1. – odstrániť okamžite retardér, tým 
sa uspokojí skupina ľudí, ktorí hovoria, že im retardér znepríjemňuje život, ale zas budú 
nespokojní tí ostatní, čo sú ohrození, cítia pocit ohrozenia, keď prechádzajú po Ul. Karvaša a 
Blahovca. 2. – nechať retardér tak, ale keďže je tu petícia podpísaná mnohými ľuďmi, malo 
by sa pristúpiť k tretej možnosti. 3. – zmeniť retardér za iný bezpečnostný prvok. Preto 
navrhuje doplnenie uznesenia, aby jasne hovorilo o tom, že retardér bude odstránený. On sám 
je za odstránenie retardéra, ale za jeho rozumné odstránenie. Navrhuje nasledovné: 
„Mestské zastupiteľstvo Vrútky 
I. berie na vedomie 
informáciu o vybavení petície za odstránenie cestného spomaľovacieho prahu na Ulici 
Karvaša a Bláhovca. 
II. ukladá  
Mestskému úradu 
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a) zabezpečiť projektovú dokumentáciu na realizáciu III. etapy ľavostranného chodníka  
na Ul. Karvaša a Bláhovca. 
b) zabezpečiť územné konanie a stavebné povolenie pre realizáciu investície  
c) zaradiť realizáciu investície do návrhu investícií na rok 2021 
         Termín: 31.12.2020  
d) odstrániť cestný spomaľovací prah súbežne s výstavbou chodníka.“. 
 
Mgr. Zuzana Furová – podotkla, aby sa bralo do úvahy aj stanovisko komisie sociálnej, 
zdravotnej, bytovej a verejného poriadku, ktorá odporúčala odstrániť retardér. Preto navrhuje 
termín odstránenia, aby sa k tomuto stavalo zodpovedne a aby bol retardér odstránený už pred 
zimnou údržbou, kedy môže vplyvom poveternostných podmienok a počasia prísť ku rôznym 
komplikáciám v danom mieste. Lebo čo potom ak aj nedostaneme príspevok na chodník. 
 
Primátor mesta – príspevok je istý, keď on požiadame a splníme náležitosti, potom je len na 
poslancoch ako s ním naložia. 
 
Jozef Gorcovský – myslí si, že v zime sa môže skôr niečo zlé prihodiť v tomto mieste, ak si 
náhodou niekto nevšimne retardér a nepribrzdí. On by bol za to, aby sa dal retardér v októbri 
dole, pretože, čo ak náhodou nezískame príspevok na chodník, alebo kedy sa vlastne 
vybuduje. 
 
RNDr. Mária Rovňáková – vie, že retardér je tu obťažujúci, aj pre kvalitu života ľudí, ktorí 
tu bývajú, ale kto bude potom niesť zodpovednosť, keď sa retardér okamžite odstráni 
a nebude tam iný bezpečnostný prvok a ak sa na tomto mieste náhodou niečo stane. 
 
Eva Wedra Kačková – chce vystúpiť ako člen komisie sociálnej, ale aj ako občan. Tiež je za 
odstránenie retardéra, pretože sa ním znížila kvalita života obyvateľov v jeho blízkosti, ale 
nemusí sa odstrániť okamžite, je potrebné urobiť to rozumne. Sociálna komisia pozerala na 
sociálne aspekty, na ostatné stránky ako sú financie a ekonomický stav je tu komisia finančná. 
Je za odstránenie, ale aby bolo odsúhlasené, že financie v prípade získania príspevku pôjdu na 
chodník. Možno by bolo dobré odstránenie odkomunikovať aj s občanmi, či nenavrhujú aj 
nejaký iný bezpečnostný prvok. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – opýtal sa, či vôbec MsZ môže v rámci zákona o obecnom zriadení 
niečo také v uznesení prikázať MsÚ? Či môže byť formulované v uznesení, že sa vymení za 
iný bezpečnostný prvok? 
 
Mgr. Ľuboš Gottwald – opýtal sa, aký je predpoklad dostavby chodníka? 
 
Hlavný kontrolór mesta – MsZ môže rozhodnúť, čo sa týka investičných záležitostí. Ale 
chce sa vrátiť aj k histórii retardéra – už 2-krát bol v danej lokalite montovaný a následne 
demontovaný a teraz by došlo k tomu, že znova by bol demontovaný, preto je skôr za návrh 
Mgr. Kráľa. 
 
Ing. Dušan Kramár – najskôr bude prebiehať územné a stavebné konanie a taktiež 
vysúťaženie projektovej dokumentácie, ktorú musí odsúhlasiť dopravný inšpektorát 
a príslušné orgány. Projektová dokumentácie môže byť vyhotovená do konca roka. Stavebné 
konanie môže začať budúci rok, jeho začiatkom, súbežne s ním môže začať verejné 
obstarávanie na zhotoviteľa chodníka. Následná realizácia môže trvať do konca 4 – 5 mesiaca, 
záleží to ak od poveternostných podmienok. 
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PaedDr. Vladimír Vantara – uviedol že problém s bezpečnosťou a chýbajúcimi chodníkmi 
je aj na Hornej ulici. K retardéru na ulici Karvaša a Blahovca doplnil, že nebol schválený 
MsZ a stál 500 €. Uviedol, aby sa nezabudlo, že sú aj iné časti v meste, kde treba vybudovať 
chodníky. 
 
Ing. Marek Veverica – vyjadril sa, že je presne za to, čo hovorila Mgr. Furová. Väčšina ľudí 
v tejto lokalite je za odstránenie retardéra. Je potrebné odstrániť ho teraz a potom špekulovať 
s chodníkmi. 
 
Primátor mesta – mesto má podaný projekt na rekonštrukciu ciest a vybudovanie chodníkov 
na Ul. Sv. Cyrila a Metoda, ale stále prebieha jeho rokovanie na ministerstve vnútra. 
 
Jozef Gorcovský – opätovne sa vyjadril, že je za to, dať retardér dole ešte pred zimou. 
 
 
HLASOVANIE č. 18 
MsZ  
I. berie na vedomie 
informáciu o vybavení petície za odstránenie cestného spomaľovacieho prahu na Ulici 
Karvaša a Bláhovca. 
II. ukladá  
Mestskému úradu 
a) zabezpečiť projektovú dokumentáciu na realizáciu III. etapy ľavostranného 
chodníka  
na Ul. Karvaša a Bláhovca. 
b) zabezpečiť územné konanie a stavebné povolenie pre realizáciu investície  
c) zaradiť realizáciu investície do návrhu investícií na rok 2021 
         Termín: 31.12.2020  
d) odstrániť cestný spomaľovací prah súbežne s výstavbou chodníka 
(za 5/ proti 3/zdržalo sa 1/nehlasovalo 0) 
 
Primátor mesta – navrhuje, aby nasledoval potom občania a následne sa môžu ešte vrátiť 
k tomuto bodu. O návrhu Mgr. Furovej hlasovať nebudú, keďže prešiel návrh Mgr. Kráľa. 
 
 
K bodu:  
Občania: návrhy, postrehy a pripomienky  
 
Ing. Zuzana Kubatková – apelovala na situáciu v Mexiku, či sa v tejto lokalite bol niekto 
z poslancov alebo z Mestského úradu v poslednej dobe pozrieť. Je tu prikázaná rýchlosť 40, 
ale autá tu chodia rýchlejšie, takisto tu absentujú chodníky. Občania z tejto lokality naopak 
chcú osadenie retardéra na príjazdovej ceste, pretože sa tu nachádza aj detské ihrisko. Je jedno 
o aký retardér by išlo, sú za osadenie bezpečnostných prvkov. Ďalej uviedla, že v lokalite sa 
kosilo iba 1-krát, čo nie je postačujúce. Podjazd – smerom do Mexika, býva zaplavený, keď 
sú prívalové dažde a záchranka v tomto období sa nemôže dostať do Mexika. V zimných 
mesiacoch je nahrnutý sneh pred cestami do garáží rodinných domov a pred ich vstupmi do 
domu. 
 
Ing. Dušan Kramár – uviedol že niektoré časti v meste sa kosili 2-krát, ale tento rok sa 
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celkovo obmedzilo kosenie, bohužiaľ sú ľudské a aj finančné zdroje obmedzené. Kosili sa 
hlavne detské ihriská a ošetrovalo sa proti rastu buriny. Ohľadom situácie ku chodníkom 
a o autách stojacich na cesta sa vie, k daným veciam sú sťažnosti aj od iných občanov 
a situácia sa rieši v rámci možností a kompetencií mesta. 
 
Ing. Zuzana Kubatková – mesto môže požiadať Okresný úrad o to, aby vyhradil miesta pre 
parkovanie týchto áut pred firmou. Takisto výtlky na cestách v Mexiku sa neustále len 
„ látajú“. 
 
Ing. Dušan Kramár – nahrnutý sneh z podjazdu a ostatných častí sa odstraňoval priebežne 
špeciálnymi mechanizmami. 
 
Ing. Zuzana Kubatková – ale až keď sa zavolalo na MsÚ. 
 
Ing. Dušan Kramár – opätovne podotkol, že síce kosenie 2-krát do roka nie je moc, ale 
v momentálnej situácii sa to nedalo zariadiť viackrát. Určite sa vak pôjde kosiť ešte raz. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – uviedol, že minulý týždeň sa boli spoločne s prednostkou MsÚ 
pozrieť v Mexiku. V rámci obhliadky sem chodieva pravidelne každé dva týždne, ako aj po 
ostatných častiach mesta. Síce hovorí Ing. Kubatková, že občania by privítali osadenie 
retardéra, ale aby to zas nebolo ako v inej časti mesta, že následne  by ho odstraňovali preč. 
Keby boli peniaze, tak by sa spravili chodníky po celom meste, ale aj v momentálnej 
finančnej núdzi počas korony musia lepiť všetko ako sa len dá.  
Stane sa, že pluh nanesie na chodníky sneh, ale občania si to odhŕňajú potom sami, technicky 
sa nedá zabezpečiť toto odhrnutie pluhom. 
U nich sa kosilo 1-krát, následne sám pokosil už ďalšie dva razy. 
 
Prednostka MsÚ – mesto Vrútky je stavebným úradom od roku 2003 a firmy v danej lokalite 
fungovali už pred nimi, preto nevie ako vtedy dokazovali, kde majú vyhradené pakovacie 
miesta. Síce je možné určiť, kde môžu parkovať, nedá sa všetko urobiť tak jednoducho ako sa 
to povie. Čo sa týka kosenia, pri rozpočte, ktorý máme, robíme všetko, čo je potrebné, 
prioritné. Železničný podchod, ktorý patrí ŽSR pravidelne čistí mesto. Čo sa týka cestného 
podchodu, nachádzajú sa tu čerpadlá na odčerpávanie prebytočnej vody, ktoré je v prípade 
veľkých dažďov potrebné zapojiť, čo často býva aj po pracovnej dobe a aj po ukončení služby 
MsP.  
Kosenie realizujeme našimi pracovníkmi, ktorých nie je veľa a títo pracovníci pomaly robia 
všetko v meste, nemôžu byť všade. 
 
Ing. Zuzana Kubatková – stačí tu dať jednu žltú čiaru a dve značky a je to vybavené, taktiež 
aj osadiť retardér. 
 
Mgr. Ľuboš Gottwald – poznamenal, že za ostatné obdobie sa bol v danej lokalite pozrieť 2-
krát a taktiež sa tu zbierali aj odpadky v rámci dobrovoľníckej práce.  
 
Primátor mesta – do danej lokality chodí pravidelne, preto nemôžu povedať, že tam nik 
nechodí, to by museli byť v okne 24 hodín a sledovať, čo sa deje. Je nekorektné povedať, že 
keď ho tam nevidia, tak tam nie je. Azda v danej lokalite nebolo zrevitalizované detské 
ihrisko, MsP tam neprichytila výtržníka so sprejom? Fotky výtlkov z danej lokality odovzdal 
Ing. Kramárovi, aby to riešil deň pred zastupiteľstvom a tak ďalej. Čo sa týka kosenia, je 
pravda, že sa momentálne šetrí, ale aj keď sa ide na ÚPSVR požiadať o ďalších ľudí na 
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výpomoc pre mesto, žiadnych nám nepridelia, preto sa robí s tým, čo máme. Momentálne nie 
je nejaká prietrž ľudí ako to bolo v minulosti. Peniaze sa šetria vo viacerých položkách, ktoré 
sú uvedené v predloženom materiáli k bodu č. 1. Kosí sa tak, ako sa vládze a stíha, úmerne ku 
kapacitám, ktoré máme. Pravidelne žiada políciu o to, aby sa meralo rýchlosť v tejto lokalite. 
Všetko sa postupne rieši, aj cesty, aj údržba a podobne. Na záver zhrnul o čo Ing. Kubatková 
hlavne žiada a to je retardér a značenie zákaz státia. 
 
Ing. Richard Tomaga – je sklamaný, že tých poslancov, ktorých podporil, hlasovali proti 
nemu. Vyhovárať sa na nejakú koronakrízu sa nepatrí, chápe, že je to momentálne ťažké, ale 
preto je potrebné zháňať peniaze na to, aby bolo lepšie. Podotkol, že hlasovanie mu príde 
účelové, keď sa najskôr hlasovalo o návrhu Mgr. Kráľa. Na záver informoval, že podal trestné 
oznámenie na primátora za jeho vyvedenie dňa 05.08.2020  a obmedzenie jeho slobodného 
vystúpenia. 
 
Primátor mesta – vyhlásil prestávku, aby sa poslanci MsZ opätovne dohodli k bodu 10 c/. 
 
 
 
K bodu č. 10 
Rôzne 
c/ Riešenie bezpečnosti účastníkov cestnej premávky na Ulici Karvaša a Bláhovca (tvorí 
prílohu zápisnice)  
 
Primátor mesta – keďže nikto nenavrhol žiadne ďalšie uznesenia, bod je ukončený. 
 
 
K bodu č. 10 
Rôzne 
d/ Tarifný výmer č. 1/2020, Príloha č. 4 ku zmluve č. 009/DOOMT/A/2007 o spolupráci 
pri zabezpečovaní dopravy a o výkone vo verejnom záujme v mestskej autobusovej 
doprave na území mesta Vrútky2019 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Primátor mesta – k 01.08.2020 prišlo k úprave cenníka, došlo k zásadnému úbytku 
cestujúcich a SAD vyčíslila stratu vo verejnom záujme v porovnaní s minulým rokom 
v danom období o 400 tis. € vyššiu. K zvýšeniu cien došlo v dôsledku sanácie verejných 
financií kvôli výpadku tržieb v mestskej hromadnej doprave. Pokiaľ by sa nič nespravilo, 
stratu by museli sanovať mestá a obce. Straty vo verejnom záujme sú väčšie ako je krytie 
SAD. Pozitívom je, že tento rok došlo k zníženiu výkonov o viac ako je 5% v zmluve. 
 
Mgr. Zuzana Furová – toto zvýšenie pocítili občania a je dosť veľké. Opýtala sa, či bola 
snaha o komunikáciu so SAD? 
 
Primátor mesta – doplnil, že zvýšenie by malo motivovať občanov, aby viac využívali karty, 
kde je lacnejšie cestovné. Hľadali sme aj iné riešenia. Píše aj ministrovi financií. Oslovili sme 
SAD, aby využila finančnú výpomoc, ktorú štát poskytuje firmám pri výpadku financií na 
účely zachovania pracovných miest. Právny názor  SAD je, že majú uzatvorené zmluvy 
s VÚC-kami a mestami, preto sa nemajú uchádzať o kompenzáciu, lebo oni na konci roka 
vykážu výpadok v podobe straty samosprávam a tie zo zmluvy to musia vykompenzovať. Tu 
je rozchod v právnych názoroch. Z našej strany bola iniciatíva, aby výkony prispôsobili 
aktuálnym potrebám a aby sa uchádzali o finančné nástroje, ktoré poskytuje štát. 
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HLASOVANIE č. 19 
MsZ berie na vedomie Tarifný výmer č. 1/2020, prílohu č. 4 k Zmluve č. 
009/DOOMT/A/2007 o spolupráci pri zabezpečovaní dopravy a o výkone vo verejnom 
záujme v mestskej autobusovej doprave na území mesta Vrútky. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 1/nehlasovalo 0) 
 
 
K bodu č. 11 
Diskusia 
 
Mgr. Zuzana Furová – chcela by navrhnúť poslancom MsZ, aby sa na septembrovom MsZ 
opätovne vrátili k odstráneniu retardéra na Ulici Karvaša a Blahovca. 
 
PaedDr. Vladimír Vantara – opýtal sa: v akom kroku sme pri výstavbe bytovky? Ako je to 
s potokom na ul. Fínskej, ktorý sa vylieva pravidelne pri prietrži mračien? Pri poslednej 
kolízii tam našťastie bola MsP. A nakoniec by chcel poďakovať ľuďom, ktorí kosia, zametajú 
atď., pretože majú čo robiť v takom malom počte, v akom sú. 
 
Primátor mesta – ohľadom bytovky absolvovali niekoľko rokovaní, je možnosť, že sa pôjde 
do výstavby bytovky, alebo sa prerobí budova Fatranky. Teraz nie je možné stavať bytovku 
tak, že sa uzavrie zmluva o budúcej kúpnej zmluve. Čo sa týka projektu, ktorý mesto má, je 
v ňom potrebné doprojektovanie profesií a následne zdať výstavbu bytovky cez verejné 
obstarávanie. Otázkou najbližších mesiacov je práve to, či sa pôjde do výstavby, ale 
spomínanej prerábky. Z príslušného ministerstva máme informácie, že by sa mala bytová 
politika zjednodušiť. Takisto boli oslovené Železnice SR, ako vlastník objektu Fatranky, preto 
sú zvedaví, čo v rámci novej bytovej politiky urobia. Preto sa čaká na to, ktorá alternatíva 
bude nakoniec pre mesto najvýhodnejšia. 
 
Prednostka MsÚ – bolo rokovanie so Slovenským vodohospodárskym podnikom ohľadom 
potoka, ale bolo to v dovolenkovom období, preto prisľúbili, že v septembri sa vrátia k 
tejto situácii a celé si to prejdú, či sa nenájde nejaké iné riešenie. Je potrebné odkloniť tok vo 
vrchnej časti, bohužiaľ, sú tam súkromné pozemky a treba sa s vlastníkmi dohodnúť. 
Problémom sú tu aj jednotlivé priepusty a mostíky, ktoré si tu ľudia urobili. 
 
ThDr. Marián Krivuš  – poznamenal, že je potrebné riešiť situáciu, kedy počas konania 
pohrebov, sú ľudom blokované výjazdy z domov. Našťastie to odkláňa MsP. Treba však 
niečo vymyslieť, aby sa situácia odľahčila. 
 
Ing. Dušan Kramár – bola rozšírená asfaltová plocha o zelený pás, aby bolo viac miest na 
státie. Do budúcna by bola ako možnosť zmena projekčného riešenia. 
 
Mgr. Ľuboš Gottwald – poznamenal, či by sa nemohlo osadiť zrkadlo na Ul. Čachovský rad, 
ako je ostrovček smerom na kúpalisko, kde je dosť neprehľadná cesta a dochádza tam ku 
kolíziám? Opýtal sa, či už bol riešený vstup do ZUŠ, ktorý sa rozpadáva, nejakým 
provizórnym prestrešením alebo pod.? 
 
Ing. Dušan Kramár – čo sa týka provizórneho zastrešenia schodiska ZUŠ, ZUŠ je 
samostatný právny subjekt, riešenie by malo preto padnúť od nich, samozrejme fyzicky im 
vieme s tým pomôcť. ThDr. Krivuš prisľúbil zakúpenie striežky a mesto následne jej 
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namontovanie. Ďalšia požiadavka od ZUŠ bolo osvietenie vchodu a dvora pre zvýšenie 
bezpečnosti, na čom sa už pracuje. 
Križovatka je takisto v riešení, spolu so zástupcom dopravného inšpektorátu si prešli tento 
úsek a takisto zadali jeho riešenie projekčne. Nebolo im však doporučené riešiť to zrkadlami, 
ale buď návesťou, ktorá by bola ešte na hlavnej ceste s tým, že tam bude pozor priechod pre 
chodcov a šípka vľavo a ďalšou alternatívou je doplniť to spojazdnením, opravou svetiel na 
priechode. Momentálne sa skresľuje projekt križovatky podrobne, aby to prešlo cez dopravný 
inšpektorát a na základe projektu a dopravného inšpektorátu sa rozhodne, ktorou cestou sa 
pôjde.   
 
 
K bodu č. 12 
Interpelácie 
 
K tomuto bodu neboli prijaté žiadne pripomienky. 
 
 
K bodu č. 13 
Záver 
 
Primátor mesta – pozval poslancov MsZ 28.08.2020 o 10:00 hod. na kladenie vencov pred 
MsÚ pri príležitosti výročia SNP, o 11:00 hod, presun ku objektu bývalej synagógy vo 
Vrútkach - dnes sídlo Mestskej knižnice Hany Zelinovej, kde bude slávnostné odhalenie 
tabuľky s QR kódom. Po načítaní QR kódu si môžete na svojich mobiloch prečítať informácie 
o synagóge. Na ďalší týždeň budú prebiehať Dni mesta v rámci protiepidemiologických 
opatrení. 
 
 
Na záver poďakoval za pozornosť, a tým vyhlásil zasadnutie Mestského zastupiteľstva 
vo Vrútkach o 17:32 hod. za ukončené. 
 
 
Zapísala: Mgr. Lenka Karolčík Košútová, referát vnútornej správy MsÚ  
 
 
 
 
  Mgr. Zuzana Furová                                                                           Ing. Marek Veverica 
I. overovateľ zápisnice            II. overovateľ zápisnice 
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